
France Popit med svojimi krajani - Na pobudo
sveta ZK Gradišče so se 13. junija zbrali v dvorani KS
člani osnovnih treh organizacij ZK vGradišču. Pogo-
vor o nekaterih aktualnih vprašanjih delovanja zveze
komunistov je vodil France Popit, član predsedstva
SRS. Obrazložil je predvsem objektivne razloge, ki so
prjpeljali do sedanje težke gospodarske situacije in
nakazal naloge članov ZK v sedanjem trenutku.

• • •

Svet krajevne skupnosti - Na seji 9. junija je svet
KS obravnaval priprave na vajo »Golovec 83«, ki naj
bi krajane usposobila predvsem za ravnanje ob po-
tresu. Prisotni so se seznanili z ukrepi in aktivnostmi

KS Gradišče
ter prevzeli obveznosti za posamezne komistje v zve-
zi z akcijo.

• • •

Predsedstvo KK SZDL - Na seji 13. junija, ki so ji
prisostvovali tudi predsedniki vseh delegacij, je
predsedstvo KK SZDL obravnavalo delo delegatov v
enoletn^m mandatnem obdobju. Iz poročila o delu
delegacij je bilo razvidno, da so delegacije opravljale
svoje delo z vso resnostjo. Postavilo se je tudi vpra-
šanje odločanja, saj so predvsem v delegacijah SIS
gradiva čestokrat pripravljena tako, da delegat nima
alternative; iz tega izvira včasih tudi občutek namoči.
Vendar so bile vse delegacije aktivne tudi v skupšči-
nah SIS v občinskem merilu in so njihove pobude
padle na plodna tla.

Zbor delovriih Ijudi in občanov KS Gradišče - Na
pobudo predsedstva KK SZDL je bil 16. junija v avli
osnovne šole Majde Vrhovnik zbor delovnih Ijudi in
občanov. Zborjevodil IvoBernard. Predstavniki vseh
delegacij so podali svojim volilcem poročilo o eno-
letnem delu delegacij. V poročilu o delu delegacije
zazbor krajanov vskupščini občine LjubljanaCenter
so posebej poudarili, da je delegacija dobro poveza-
na s komisijami sveta KS in se ob pomembnejših
vprašanjih vedno posvetuje v okviru KS. Delegacija je
sestavljena iz delegatov, ki delajo na raznih področ-
jih in z vso odgovornostjo obravnavajo probleme, ki
so aktualni za KS. Delegacija je aktivna tudi v občin-
ski skupščini. Premalo zadovoljivo pa je urejeno
vprašanje povratne informacije.

Med delegacijami za skupščine samoupravnih in-
teresnih skupnosti je treba posebej omeniti delegaci-
jo SIS za stanovanjsko gospodarstvo. Ta ima po
ustanovitvi sveta stanovalcev v KS, ki ga sestavljajo
predsedniki hišnih svetov, najbolj neposreden stik z
bazo. Delegacija je aktivna in njena stališča so v
skupščini upoštevana. Predstavniki vseh drugih de-
legacij SIS, ki so krajanom poročali o svojem delu, so
nanizali vrsto vprašanj, dejavnosti in pobud iz svoje-
ga področja ter nakazali bolj ali manj uspešno sode-
lovanje s samoupravnimi organi in družbenopolitič-
nimi organizacijami v KS.

Prisotni so dali vse priznanje delegatom zaenolet-
no delo. Predlagali pa so tudi, da bi KK SZDL organi-
zirala več pogovorov o naših notranjih gospodarskih
problemih in težavah in njihovem reševanju.

A. Ž.


